
PROTOKÓŁ nr IX/2011
z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia 21 czerwca 2011 roku

w sali świetlicy środowiskowej w Opatowie

Godzina  rozpoczęcia 13oo, godz. zakończenia 1530

Na 15 radnych obecnych na sesji 14 radnych

Zaproszeni  goście:

1. Wójt Gminy                - Bogdan Sośniak

2. Sekretarz Gminy         - Jerzy Szyja

3. Skarbnik Gminy          - Zbigniew Kowalik

4. Radca Prawny   - Wanda Balas

5. Kierownik GOPS   - Anna Hyra

6. Sołtysi

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu.

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie.

Porządek  obrad
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
2. Przedstawienie  porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Rozpatrzenie skargi złożonej przez Klientkę Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Opatowie, na Kierownika GOPS Opatowie
5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi złożonej przez Klientkę Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie, na Kierownika GOPS Opatowie
6. Informacja Wójta Gminy o bieżących zadaniach realizowanych przez gminę.
7. Sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 

problemów alkoholowych gminy  Opatów za 2010 rok
8. Sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  programu  przeciwdziałania  narkomanii

za 2010 rok
9. Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Opatów  z  wykonania  budżetu  gminy  Opatów  oraz 

sprawozdanie finansowe za 2010r
10. Informacja  o  stanie  mienia  komunalnego   na  dzień  31  grudnia  2010r.

- opinia VI Składu Orzekającego RIO w Katowicach o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Opatów sprawozdania z wykonania budżetu za 2010r wraz z informacją o 
stanie mienia komunalnego.

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań finansowych 
za 2010r.

12. Wniosek  Komisji  Rewizyjnej  przy  Radzie  Gminy  Opatów  w  sprawie  udzielenia 
absolutorium  dla  Wójta  Gminy  z  wykonania  budżetu  za  2010r
-  opinia  VI  Składu  Orzekającego  RIO  w  Katowicach  w  sprawie  zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Opatów



13. Podjecie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta.
14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  sprawozdania  finansowego 

Gminnej   Biblioteki Publicznej w Opatowie za rok 2010
15.  Podjecie uchwały w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2011rok.
16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie   udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 

Kłobuckiemu z przeznaczeniem na Ośrodek Zdrowia w Opatowie
17. Sprawy bieżące.

18. Wnioski i zapytania

19.  Zakończenie IX zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów

Przebieg posiedzenia:

Ad-1. 

Otwarcia   sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Witold  Łacny  ,  powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji.

Ad-2. 

Na wniosek Przewodniczącego Rady, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad-3.

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

Ad-4.

Punkt  dot. rozpatrzenia  złożonej  przez  Klientkę  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej  w  Opatowie,  na  Kierownika  GOPS  Opatowie  został  wyłączony  z 

jawności sesji Rady Gminy. 

Radca Prawny wyjaśniła procedurę rozpatrywania skarg.

Rada Gminy zapoznała się z wyjaśnieniami przybyłej na posiedzenie Klientki GOPS 

w  Opatowie  oraz  z  wyjaśnieniami  Kierownika  Gminnego  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej w Opatowie Pani Anny Hyra.

Zapoznała się również z opinią Komisji Rewizyjnej, wydana w tej sprawie.

Po wysłuchaniu stron oraz przeanalizowaniu sprawy Rada Gminy ustaliła, ze skarga 

jest niezasadna.



Ad-5.

Uchwała o bezzasadności skargi złożonej przez Klientkę Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  w  Opatowie,  na  Kierownika  GOPS  Opatowie  została  podjęta 

jednogłośnie. 

Ad-6.

Informacja Wójta o bieżącym funkcjonowaniu gminy:

- przetarg na kanalizację w Opatowie – otwarcie ofert nastąpiło 7 czerwca br. Było 9 

oferentów.  Jedna z  ofert,  najniższa  pod względem ceny,  jest  teraz  bardzo dobrze 

sprawdzana.  Zostanie  zatrudniony biegły  do sprawdzenia  prawidłowości  tej  ofert. 

Jeżeli nie znajdą się żadne uchybienia ofertę trzeba będzie przyjąć.

- W Szkole Podstawowej w Zwierzyńcu Pierwszym kończy się powołanie osobie, 

która  pełniła  obowiązki  Dyrektora  Szkoły.  Od  1  lipca  br.  funkcja  dyrektora 

powierzona zostanie Pani Sylwii Nagłowskiej.

Przewodniczący RG Witold Łacny zaprosił na festyn, organizowany na rzecz szkoły, 

przez Stowarzyszenie „Nasza szkoła” który odbędzie się w Zwierzyńcu Pierwszym 

10 lipca br.

-  Odszedł  na  emeryturę  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w Iwanowicach  Dużych,  

w zawiązku z tym zostanie ogłoszony konkurs na dyrektora tej szkoły.

-  będą  dobudowane  dwie  stacje  transformatorowe  w  Opatowie,  w  związku  

ze spadkiem napięcia.

- zakończony został II etap PONE, ostatnie odbiory techniczne zakończone zostaną 

z dniem 30 czerwca br. Będziemy przygotowywać się do III etapu. 

- System Elektronicznej Komunikacji Administracji Publicznej (SEKAP)

 Utworzony  zostanie  w  urzędzie  dla  świadczenia  usług  publicznych  w  formie 

elektronicznej, w związku z tym została rozprowadzona nowa sieć , otrzymaliśmy 

także do urzędu 25 szt. nowych komputerów.

Wójt wspomniał również, ze w tym roku dożynki gminne odbędą się w Wilkowiecku 

w dniu 21 sierpnia br.

Radny  Tomasz  Macherzyński  zapytał  co  wiadomo  w  sprawie  przebudowy 



skrzyżowania w Opatowie.

Wójt Gminy wyjaśnił, że sprawa jest w toku. Dokumentacja na ukończeniu.

Ad-7 i 8.

Sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania 

problemów alkoholowych gminy  Opatów za 2010 rok

Sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  programu  przeciwdziałania  narkomanii

za 2010 rok

- radni otrzymali w formie pisemnej. Obydwa sprawozdania zostały zaopiniowane 

pozytywnie bez uwag.

Ad-9.

Sprawozdanie  Wójta  Gminy  Opatów  z  wykonania  budżetu  gminy  Opatów  oraz 

sprawozdanie finansowe za 2010r 

Wójt  Gminy Bogdan Sośniak  w skrócie   przedstawił  to  co  zostało  w obszernym 

opisowym sprawozdaniu, które radni otrzymali przed sesją.

Radny  Józef  Chyra  –  zwrócił  uwagę,  że  z  budżetu  wypływa  dość  duża  kwota  

dla Powiatu w ramach opłat za zajęcie pasa drogowego.

Poprosił, aby w przyszłym budżecie zwiększyć w miarę możliwości środki na OSP.

Ad-10.

Wójt Gminy zapoznał również z Informacją o stanie mienia komunalnego za 2010r.

Skarbnik Gminy Zbigniew Kowalik odczytał opinię VI Składu Orzekającego RIO  

w  Katowicach  o  przedłożonym  przez  Wójta  Gminy  Opatów  sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2010r wraz z informacją o stanie mienia komunalnego.

Ad-11.

Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdań finansowych  za 2010r 

została zatwierdzona jednogłośnie.

Ad-12 i 13.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Pośpiech  przedstawił  wniosek Komisji 

Rewizyjnej  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  dla  Wójta  Gminy  Opatów,  

za  działalność  finansową  w  2010  roku,  po  przeanalizowania  sprawozdania  

z  wykonania budżetu gminy za 2010 rok.



Następnie  odczytał pozytywną opinię VI Składu Orzekającego  RIO w Katowicach 

dot. zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  Opatów w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Opatów za 2010 rok.

Po  wysłuchaniu,  Rada  Gminy  Opatów  przystąpiła  do  jawnego  głosowania  

nad udzieleniem absolutorium dla Wójta Gminy Opatów za działalność finansową  

w 2010 roku.

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.

Uchwała w sprawie  absolutorium  dla Wójta Gminy za 2010 rok, została podjęta  

jednogłośnie przez 14 radnych.

Ad-14.

Uchwała  w sprawie  zatwierdzenia  rocznego sprawozdania  finansowego  Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Opatowie za rok 2010 – Sprawozdawanie radni otrzymali  

na  piśmie.  Dodatkowych  wyjaśnień  udzielił  Skarbnik  Gminy  Zbigniew  Kowalik. 

Uchwała podjęta została jednogłośnie.

Ad-15. 

Uchwała w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2011rok. -podjętą jednogłośnie.

Ad-16.

Uchwała   w  sprawie   udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  

z  przeznaczeniem  na  Ośrodek  Zdrowia  w  Opatowie  –  po  zapoznaniu  z  opinią 

Komisji Rolnictwa Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Rada Gminy jednogłośnie 

przyjęła uchwałę. 

Ad-17 i 18.

W sprawach  bieżących  radny  Piotr  Rojszczyk  zapytał  o  plan  zagospodarowania 

przestrzennego  –  przekształcania  działek  rolnych  na  budowlane,  w  jaki  sposób 

przebiega  aktualizacja,  czy  jest  ona  przeprowadzana  i  kiedy  plan  zostanie 

zatwierdzony.

Zainteresował się również sprawa oczyszczalni  ścieków zainstalowanej przy szkole 

podstawowej w Złochowicach. Dlaczego ta oczyszczalnia nie funkcjonuje, a ścieki 



odprowadzane są do oczyszczalni zbiorowej?

Przewodniczący RG Witold Łacny wyjaśnił,  ze  odpowiedź na te  pytania  zostanie 

przygotowana przez pracownika merytorycznego i udzielona na następnej sesji RG.

Radny Rojszczyk Piotr poprosił aby w Złochowicach na skrzyżowaniu ustawić znak 

drogowy „pierwszeństwo przejazdu”

- natomiast na ul. Długiej na wysokości  oczyszczalni ścieków, należałoby uzupełnić 

wyłom w drodze, który powstał na skutek robót przy budowie kanalizacji.

sołtys  Brzezinek  Zbigniew  Oziębała  –  na  temat  remontu  nawierzchni  drogi  

na Brzezinkach ul. Dolna

radny Władysław Grzeliński zwrócił uwagę, ze już miesiąc czerwiec,a nie rozpoczęto 

na drogach jeszcze żadnych remontów.

Przewodniczący  RG  przypomniał,  ze  remonty  na  drogach  zostaną  rozpoczęte  

po ostatecznym rozstrzygnięciu przetargu na kanalizacje. 

Radny Józef Chyba – poprosił aby przekazać podziękowania dla Pana Jacka Popędy 

– Inspektora UG za solidność w pracy.

Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy  zamknął  IX 

zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów.

Protokołowała

Joanna Krotla 
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